
MERCEDESI SO TIHI
Odbornik mestnega zbora skupščine

mesta Ljubljana Miha Potočnik se je
na 55. seji pozanimal, kako je kaj s
hrupom in onesnaževanjem mestnih
avtobusov ter ali so kakšne možnosti,
da bi kolesarji pri nas zopet dobili svoj
prostor na cestah. Sodelavci Urada za
promet so ga potolažili, da so ropota-
joče »fape« že odpisali in da bodo to
kmalu storili tudi s fiati. Mercedesovi
avtobusi so pa tako in tako tihi in tudi
ozračja praktično ne onesnažujejo.
(Sladka tolažba za prebivalce ob ali ce-
lo nad avtobusnimi postajališči, ki vsa-
ko noč uživajo ob »zakonsko dovoljenih
mejah hrupa«. Ob speljavanju namreč
tudi ta tehnična čuda kljub vsej hvali
dosežejo SO do 90 decibelov, kar so last-
noročno izmerili študentje psihologije
na Aškerčevi cesti). Tudi za kolesarje so
že v načrtu posebne steze, vendar je vse
seveda odvisno od razpoložljivega de-
narja. Javno mnenje, pravijo na pro-
metnem uradu, ni preveč naklonjeno
biciklistom, kar je zaradi nagle motori-
zacije pri nas tudi razumljivo. Pa se bo
to javno tnnenje gotovo še spremenilo,
kajti z tnotorizacijo zadnje čase bolj
slabo kaže. Ce bencina ne bo pa tako
ne bo treba kolesarskih stez...


